

Dr. Shoo Lee is a neonatologist and health economist. He is a Professor of Paediatrics, Obstetrics & Gynaecology, and Public Health at the University of Toronto; Neonatologist and Director of the Maternal-Infant Care (MICare) Research Centre at Mt. Sinai Hospital; Senior Clinician Scientist at the Lunenfeld-Tannenbaum Research Institute; and Chairman of the Canadian Neonatal Network. He was the former Scientific Director of the Institute of Human Development, Child and Youth Health at CIHR. Dr. Lee received his medical degree from the University of Singapore, completed paediatric training at the Janeway Children's Hospital in Newfoundland and neonatal fellowship training at Boston's Children's Hospital, and received his PhD in Health Policy (Economics) from Harvard University and DHC (Medicine) from Laval University. His research focuses on improving quality of care, patient outcomes and health care policy. He is an Officer of the Order of Canada and has received many awards for his work.



Shoo Lee, O.C. MD FCAHS

Le **D^r Shoo Lee** est néonatalogiste et économiste de la santé. Il est professeur de pédiatrie, d'obstétrique, de gynécologie et de santé publique à l'Université de Toronto; pédiatre et directeur du Centre de recherche en soins maternels et infantiles (MICare) de l'Hôpital Mount Sinai; clinicien-chercheur principal à l'Institut de recherche Lunenfeld-Tanenbaum; et président du Réseau néonatal canadien. Il a été directeur scientifique de l'Institut du développement et de la santé des enfants et des adolescents des IRSC. Il a obtenu son diplôme de médecine à l'Université de Singapour, suivi une formation en pédiatrie à l'hôpital pour enfants Janeway à Terre-Neuve et une formation de boursier en néonatalogie à l'hôpital pour enfants de Boston, et obtenu un doctorat en politiques de la santé (économie) de l'Université Harvard et un DHC (médecine) de l'Université Laval. Ses recherches portent sur l'amélioration de la qualité des soins, les résultats pour les patients et les politiques de soins de santé. Il est Officier de l'Ordre du Canada et a reçu de nombreuses distinctions pour ses travaux.